



Referat Bestyrelsesmøde

- torsdag 28. maj 2026 kl. 19.00 i Klubhuset

Til stede: Ole, Bodil, Ulli, Lenette, Bianka, Jan, Annette, Charlotte

Referent: Charlotte

Ad 1) Godkendelse af sidste referat

DM var planlagt til at skulle afholdes i Aabenraa. Vi har valgt at flytte det til området ved SFS-hallen i Sønderborg.

Charlotte har aflyst mødet med borgmesteren i Aabenraa.

Ad 2) Post og nyheder fra DcH-Danmark og -Kreds 4

Ole og Bodil deltog i Kreds 4 Generalforsamlingen. Her blev der ikke valgt en ny kredsformand i kreds 4.

Der var indkaldt til hele to ekstraordinære generalforsamlinger, før der var en kandidat til posten. Vores nye Kredsformand blev Jytte Lykke fra DcH-Vejen.

Det er tidligere aftalt at Kreds 4 fremadrettet følger pristalsindeks og derfor vil kontingentet til Kredsen stige til 150 kr. i 2026, og 157 kr. i 2027.

Kontingentet til Landsforeningen er uændret i 2026.

DcH Christiansfeld har indsendt forslag om, at der fremadrettet køres til lav takst i Kreds 4, der blev stemt for forslaget, men det blev forkastet.

Bodil og Charlotte valgte ikke at deltage i årets Landsmøde. (Annette og Lorents deltog).

I forbindelse med Kreds Generalforsamlingen blev Lorents æresmedlem i Kreds 4.

Der er kommet nyhedsbrev fra DcH-programudvalget. Det handler bl.a. om apporten og genstande i feltet. mailen er videresendt til Ulli, Kurt, Lenette og Jan.



Ad 3) Kassereren – regnskab og medlemstal

Bodil gennemgik kort regnskabet

til og med marts har vi 105 medlemmer.

Vi har ca. 30 hundefører færre end sidste år på samme tid.

Vi fastholder medlemmerne, men vi har ikke så mange hvalpehold som de tidligere år.

Ad 4) Bordet rundt – Alle

Ulli

Nu er fliserne lagt og nu skal vi have fundet en tovholder til opsætning af skuret.
Bodil spørger Lorents om han vil være tovholder

Vi prøver om vi kan starte op den 20. og 21. juni.

CC sender besked ud til medlemmerne, om vi kan finde hjælpere.

Ole

Nævner at det er en mulighed for at købe pakker med varm mad hos Rønhaveslagteren, hvis vi ikke har nogen, der kan lave mad til dommere og deltagere i forbindelse med vores stævner.

Jan

Jan er blevet interviewet af Jydske Vestkysten (film) hvor Morgan finder et høreapparat “reklame for eftersøgningstjenesten” og han nævnte for JV, at de skulle komme når vi holder DM i 2027 - det håber vi de gør.

Lenette

Vi skal igen huske at vi ikke alle sidder ved det samme bord uden for klubhuset.

Annette

Vi skal opfordre at HAK-henvendelse skal sendes som mail eller sms til Annette.
Hun tager ikke telefonen i arbejdstiden og det kan betyde, at man ikke kan komme i kontakt med hende.

Bianka

Vi er for billige med priserne på forplejningen til vores stævner, det hænger slet ikke sammen. Vi hæver priserne til følgende:



- Morgenmad: 50,- kr.
- Middagsmad: 75,- kr.
- Kaffe/the og kage: 20,- kr.

Bodil

Skal vi igen have MobilePay? Bodil har undersøgt priser og det er dyrt. Vi beslutter, det vil vi ikke genindføre.

Julegaver - Vi bliver enige om at vi fremadrettet vil give et gavekort. Vi beslutter til bestyrelsesmødet i oktober, hvilke 3 gavekort, man kan vælge imellem.

Hvad gør vi med de nyuddannede aspiranter, der ikke har fået en vest? Vi køber Hurtaveste med tryk til de aspiranter, der bliver færdiguddannet, vestene bliver udleveret i forbindelse med Generalforsamlingen.

CC skriver ud om de vil have en vest.

Charlotte

Vi har bestilt en agility DM-bane hos Hans Peter Dinesen
Det betyder vi skal købe den efter DM 2027.

Han spørger, hvilken farve vi ønsker feltforhindringerne i.

Vi går med lys grå og mørk lilla.

Ad 5) Kommende opgaver eller arrangementer (herunder også arrangementsudvalget)

- **Hoopers stævne**

Indtil nu er der kun 9 tilmeldte. Vi afventer sidste tilmeldingsdato den 31/5 om vi gennemfører eller aflyser.

- **Sommerafslutning for medlemmerne**

Invitation - Charlotte

Vi skal have Amerikansk lotteri - Bodil køber 5 sæt

Præmier til det vindende hold samt præmier til amerikansk lotteri - Annette og Charlotte

Forskellige øvelser + bemanding - Charlotte

Grillpølser, pølsebrød og kartoffelsalat, ketchup, remolade og sennep - Bianka

Engangsbestik m.m. - Bodil

Bage kage - Charlotte



- **Sommerhygge lørdag den 27/6 for bestyrelse, instruktører og aspiranter**
Invitation - Charlotte (drikkevare)
Underholdning - Lorents og Bianka
Borddækning - Charlotte og Bodil
Grillmad - Bodil bestiller

Ad 6) Status på DM 2027

Charlotte har spurgt DcH-Frederikshavn om følgende:

- 1) Pris på stand på Handelsgaden
- 2) Hvor meget skal vi som værter betale til overnatning/forplejningen på hotel for dommere og udvalg.

Ole og Jane begynder at søge fonde bl.a. til den nye agilty-bane.

Vi holder et DM-møde sidst i juni (inden sommerferie) - CC indkalder.

7) Alt vedrørende træning

siden sidste bestyrelsesmøde har vi mistet to instruktører
Gisela, der er gået bort og Pia der har valgt at stoppe.

4 hundefører har sagt ja til at gå "føl" fra august.

(Linda, Linda F, Samantha og Charlotte)

fordeling på holdene?

Charlotte: føl på D-holdet

Linda: føl på Unghundehold B

Samantha: føl på Unghunde fortsætter

Linda F: føl på hverdagslydighed 1 eller 2

8) Nyt fra websiden, FB og det nye tilmeldingssystem

Intet nyt.



9) Eventuelt

Årets Kreds-4-event (for dommere og udvalg) den 28/6 starter i Broager med morgenmad. Bodil og Lorents tager sig af opgaven.

Charlotte kontakter Broager Ringridning om de er på pladsen den dag, med hensyn til parkering af de deltagende.

Vi skal huske at ved store investeringer/beslutninger at det altid skal tages op på et bestyrelsesmøde.

Tak for lækker kage til Bianka 😊